
 

 

 

Vanuit diverse fracties zijn vragen gesteld over de jaarstukken 2018 op de informatiebijeenkomst van 4 juni 

2019. Hieronder volgt een overzicht van de vragen en antwoorden die na de informatiebijeenkomst zijn be-

antwoord. 

Nr Vragen Antwoorden  

 

         Fractie: D'66 

1 Op pagina 116 is bij het thema afvalin-

zameling en verwerking het volgende 

vermeld: Het nadeel wordt voorname-

lijk veroorzaakt door een lager aanbod 

van de gescheiden hoeveelheid PMD en 

een lagere vergoeding per ton hiervoor. 

Het nadeel wordt voor 11% veroorzaakt 

door verlaging van de marktprijs en 

voor 89% door de lagere hoeveelheid in-

gezamelde PMD. Betekent de 89% dat 

er minder afvalscheiding wordt aange-

boden? 

Ja. 89% van het nadeel wordt veroorzaakt door een lager aanbod 

van PMD ten opzichte van de (te hoge) verwachtingen uit 2015. 

 

2 Op pagina 118 is bij het thema Bestuur 

een bedrag opgenomen van € 126.000 

voor regionale samenwerking, wat 

houdt dit bedrag precies in? 

Dit betreft de gemeentelijke bijdrage aan de VNG ten behoeve 

van de Fonds Gezamenlijke gemeentelijk uitvoering.  De bijdrage 

werd voorheen betaald aan de VNG via de regio (GRD). In 2018 is 

de financiering hiervan rechtstreeks via de individuele gemeen-

ten geregeld. Bij de laatste turap 2018 is de bijdrage ten on-

rechte afgeraamd (voordeel 126k op regionale samenwerking). 

Deze had verplaatst moeten worden van regionale samenwer-

king naar een ander product binnen thema bestuur. De kosten 

zijn, zoals voorheen, op regionale samenwerking verantwoord 

waardoor het verschil tot uiting komt in de jaarrekening (nadeel 

126k op regionale samenwerking). 

3 Hoe wordt het verschil tussen opper-

vlaktes water en groen (p. 13) verklaard 

tussen  begroot  2018 en werkelijk 

2018? 

De toename van de oppervlakte groen wordt voornamelijk ver-

oorzaakt doordat het beheer van het groen in Baanhoek-West in 

2018 door de projectontwikkelaar is overgedragen aan de ge-

meente. 

Het genoemde cijfer van 201.000 m2 in de kolom "Jaarrekening 

2018" voor de wateroppervlakte is onjuist. Bij het raadplegen 

van de in 2018 geactualiseerde beheerkaart voor de oplevering 

van de cijfers zijn vijf waterpartijen abusievelijk niet meegeno-

men. De wateroppervlakte bedraagt 213.000 m2. 

          Fractie: SGP ChristenUnie 

1 Op pagina 114 wordt gesproken over 

WMO Kort verblijf, wat betreft dit? 

Wanneer iemand permanente zorg nodig heeft en daarvoor hulp 

krijgt van mantelzorgers, dan kunnen zij in aanmerking komen 

voor kortdurend verblijf. Zij verblijven dan maximaal twee dagen 

per week in een zorginstelling. Zo kan de mantelzorger even tot 

rust komen, terwijl de zorg gewoon doorgaat. Dit gaat om een 

regionale voorziening.  
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2 Wat is de stand van zaken van de star-

terslening, blijverslening en de duur-

zaamheidslening? Nu wordt er in tabel 

op p. 130 gesproken over geen uitga-

ven in 2018. Hoe wordt het verschil ver-

klaart tussen de stand van zaken 2017 

(nog 100 k beschikbaar) en de aange-

gane leningen van 232 k.  

Op 20 september 2010 is de 'Verordening Duurzaamheidslening 

Sliedrecht 2010' vastgesteld en op 1 januari 2011 in werking ge-

treden. Voor het verstrekken van  duurzaamheidsleningen heeft 

de raad toen tevens éénmalig een budget beschikbaar gesteld 

van € 150.000. Bij het  vaststellen van de nog steeds geldende 

'Verordening Duurzaamheidslening Sliedrecht 2016' is hiervoor 

door de raad op 25 oktober 2016 aanvullend nogmaals een be-

drag van €150.000 beschikbaar gesteld. Beide bedragen zijn des-

tijds gestort in de 'Duurzaamheidsrekening gemeente Sliedrecht' 

bij de SVn.    

De 'Duurzaamheidsrekening gemeente Sliedrecht' betreft een 

Revolving Fund. Dit wil zeggen dat tussentijds te ontvangen af-

lossingen weer terugvloeien in de bestaande rekening en deze 

gelden opnieuw kunnen worden aangewend voor het toewijzen 

van duurzaamheidsleningen. Kortom mede als gevolg van tus-

sentijds te ontvangen aflossingen van de eerder verleende duur-

zaamheidsleningen kan en zal er uiteindelijk een groter bedrag 

aan duurzaamheidsleningen worden besteed dan het krediet dat 

hiervoor in het verleden door de raad beschikbaar is gesteld. Op 

6 juni 2019 zijn inmiddels 62 leningen verstrekt tot een totaal be-

drag van € 304.836.     

Op 6 juni 2019 wordt tevens nog een bedrag gereserveerd van 

circa € 80.000  voor het kunnen honoreren van circa 18 in behan-

deling zijnde aanvragen om een duurzaamheidslening. 

Stand van zaken Blijverslening 

Voor het kunnen verstrekken van blijversleningen is in het verle-

den een bedrag gestort van € 300.000. Tot op heden is geen ge-

bruik gemaakt van de mogelijkheid tot het aanvragen van een 

blijverslening en bedraagt het saldo van de 'Blijverslening reke-

ning gemeente Sliedrecht'  bij de SVN derhalve nog ongewijzigd € 

300.000.  

Stand van zaken Starterslening  

Op 1 januari 2019 bedroeg het saldo  van het 'Startersfonds ge-

meente Sliedrecht' bij de SVn € 128.441. Door tussentijds ont-

vangen aflossingen is het saldo inmiddels weer toegenomen tot 

een bedrag van € 236.716, waarvan een bedrag van € 40.550 is 

gereserveerd is voor het kunnen honoreren van een tweetal in 

behandeling zijnde verzoeken om een starterslening.       

 Fractie: Pro Sliedrecht  

1 Op pagina 23 staat het volgende: In 

2018 hebben we actief gestuurd op het 

realiseren van een toekomstbestendig 

woonaanbod binnen de gemeente. Ge-

sprekken zijn gevoerd met woning-

bouwcorporaties en met partijen die 

In 2018 hebben de gesprekken niet tot de realisatie van nieuwe 

toekomstbestendige woningen geleid. 
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hun kennis en expertise binnen de zorg-

innovatie hebben liggen. Is er een con-

creet resultaat in aantallen? 

2 Op pagina 63 wordt een tabel weerge-

geven over kwijtscheldingen over 2018, 

graag willen wij inzicht hebben in de 

aantallen die hierbij horen, het liefst 

naar soort kwijtschelding en anders op 

totaalniveau? 

Het aantal kwijtscheldingen in 2018 is  613, zie onderstaand 

overzicht zoals opgenomen in de jaarrekening 2018 van de Ge-

meentebelastingen en Basisinformatie: 

 

3 Op pagina 64 wordt bij het risicoprofiel 

gewerkt met de kansklasse I tot en met 

IV, waar staan deze getallen precies 

voor? 

De kansklasse geeft aan wat de kans (%) is dat het risico zich 

voordoet. Binnen Sliedrecht hanteren we hiervoor de volgende 

kansklassen: 

I  = "Onwaarschijnlijk"  = 12,5% 

II  = "Mogelijk"   = 37,5% 

III = "Aanzienlijk"   = 62,5% 

IV  = "Waarschijnlijk" = 87,5% 

 


